



**澳 門 科 技 大 學**  
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

**學生宿舍申請表**

**Application for Dormitory**

申請人資料 Personal Information:(請用正楷填寫)
姓名/Name (中文/in Chinese)
性別 Gender :
來自國家/省/市/Country/Province/City
學院/ Faculty
學號/ Student No. :
聯絡電話/Contact No.
電郵地址/ E-Mail Address

■凡澳門科技大學全日制之學生均可提出申請。若人數超過實際分配床位時，則按住宿申請批核之優先級及學年住宿表現處理。

All full-time students of Macau University of Science and Technology can apply the student dormitory. If the number of application exceeds the actual allocation of beds, dormitory approval will be made according to the Requirements of the priorities approval of Dormitory Rules and Regulations and residents' accommodation performances.

■學生宿舍床位分配以本申請表之收件日期及確認已繳費作為依據。

The precedence rule for Student Dormitory arrangement according to the tuition and dormitory fees paid and the date of this application received.

■如學期中途申請並獲批准入住宿舍，首月租金收費標準一律按整月收費。

Students who submit application during semester and once approved, the dormitory fee for the first month should be paid in full month.

■無論何時遷出本大學宿舍，已繳宿舍租金將不獲退還或轉讓。

All fees paid are neither refundable nor transferable.

■填妥表格後請電郵至 studentdorm@must.edu.mo。

After completing the form, please send to studentdorm@must.edu.mo.